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PROTOKÓŁ nr XXVIII 

z posiedzenia Rady Gminy Osiek 
odbytego w dniu 24 listopada 2021 r. 

Miejsce obrad –gminna Sala Obrad godz. 1700 

 
W posiedzeniu udział wzięło 13 radnych, lista obecności w załączeniu do protokołu. 
 
Ad 1. Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Wojciech Śliwi ński. 
 
Ad. 1a) Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad. 
 
Ad. 1b) Przewodniczący odczytał porządek obrad. Uwag nie wniesiono. Przeprowadzono 
głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad. Oddano głosów: 
 
Za przyjęciem porządku obrad:  - 13 radnych 
Przeciw:     -   0 radnych 
Wstrzymało się:    -   0 radnych 
 
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad. 1c) Przewodniczący zapytał czy są uwagi do protokołu z poprzedniej sesji. 
 
Radny Leszek Waliński zgłosił uwagę do protokołu, że trzeba się zastanowić co do rozbudowy 
kanalizacji do Radogoszczy. 
Radna Teresa Eggert przypomniała że na ostatniej sesji nie był omawiany w porządku obrad  
punkt szczegółowy co do realizacji rozbudowy sieci kanalizacyjnej. 
Przewodniczący Rady Gminy Wojciech Śliwiński przyjął uwagę i zapewnił, że co do 
inwestycji rozbudowy w sprawie sieci kanalizacyjnej, Radogoszcz również będzie 
uwzględniona. 
 
Przewodniczący zarządził głosowanie. 
 
Za przyjęciem protokołu głosowało:  - 13 radnych 
Przeciw:     -   0 radnych 
Wstrzymało się:    -   0 radnych 
 
Protokół z poprzedniej sesji nr XXVIII z dnia 28 października 2021 r. został przyjęty 
jednogłośnie  
 
 
Ad.2 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia stawek podatku  
od nieruchomości na 2022 rok. 
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Skarbnik Andrzej Krzywiński wyjaśnił,  że w uchwale w sprawie określenia podatku  
od nieruchomości na 2022 rok RIO wnosi o sprecyzowanie ustawy określanej o podatkach  
i opłatach lokalnych. 
 
Radny Jerzy Kłos potwierdza że komisja przychyla się o przyjęcie projektu uchwały  
bez poprawek stosując się do odpowiedniego paragrafu. 
 
Przewodniczący zarządził głosowanie. 
 
Za przyjęciem oceny głosowało:     - 13 radnych 
Przeciw:     -   0 radnych 
Wstrzymało się:    -   0 radnych  
 
Uchwała nr XXVIII/199/2021 została przyjęta jednogłośnie. 
 
Ad.3 Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad ustalania i poboru oraz terminów 
płatności i wysokości stawek opłaty targowej. 
 
Radny Jerzy Kłos nadmienia co do określenia zasad ustalania i poboru oraz terminów 
płatności i wysokości stawek opłaty targowej  wyjaśnia że są trzy podstawowe stawki. RIO 
wskazało ażeby określić optymalną stawkę za określone przez nas parametry. 
W związku z tym komisja przychyla się do tej sugestii i prosi o przyjęcie projektu uchwały  
bez poprawek. 
 
Przewodniczący zarządził głosowanie. 
 
Za przyjęciem informacji głosowało: - 13 radnych 
Przeciw:     -   0 radnych 
Wstrzymało się:    -   0 radnych  
 
Uchwała nr XXVIII/200/2021 została przyjęta jednogłośnie. 
 
Ad.4 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Starogardzkiemu. 
 
Wójt Gminy Osiek Janusz Kaczyński informuje o pomocy finansowej dla Powiatu 
starogardzkiego w zakresie ochrony zabytków na realizację zadania „Odbudowa wraz 
z rekonstrukcją budynku kultu religijnego w Kasparusie.” 
W swoim oświadczeniu nadmienił, że  pomoc finansowa pochodząca z zaplanowanej dotacji  
celowej z budżetu Gminy Osiek na 2022 rok wyniesie 10 tysięcy złotych. 
Przekazane środki mają zostać wykorzystane na odbudowę kościoła w Kasparusie, który uległ 
spaleniu w dniu 31.12.2020 r. 
Przewodniczący Jerzy Kłos  nadmienił, że komisje przychyliły się do podjęcia uchwały  
o pomocy finansowej dla Powiatu starogardzkiego. 
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Za przyjęciem uchwały głosowało:    - 13 radnych 
Przeciw:     -   0 radnych 
Wstrzymało się:    -   0 radnych  
 
Uchwała nr XXVIII/201/2021 została przyjęta jednogłośnie. 
 
Ad.5 Uchwała w sprawie zmian budżecie Gminy na rok 2021. 
 
Skarbnik Andrzej Krzywi ński przedstawił zmiany uchwały w budżecie Gminy na rok 2021  
zmiany te dotyczyły: 
 

1. Zmian planu dochodów zgodnie z załącznikiem Nr 1 
2. Zmiana planu wydatków zgodnie z załącznikiem Nr 2 
3. Zmiana załącznika inwestycyjnego zgodnie z załącznikiem Nr 3 

 
Radny Jerzy Kłos przedstawił stanowisko komisji, które aprobują przyjęcie uchwały  
ze wszystkimi zmianami i propozycjami. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało:    - 12 radnych 
Przeciw:     -   0 radnych 
Wstrzymało się:    -   1 radnych  
 
Uchwała nr XXIV/202/2021 została przyjęta większością głosów. 
 
Ad.6 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany WPF. 
 
Skarbnik Andrzej Krzywi ński przedstawia, że w związku ze zmianami w budżecie gminy 
nastąpiła konieczność aktualizacji dochodów bieżących - wydatków bieżących, wydatków 
majątkowych. 
Radny Jerzy Kłos przedstawił stanowisko komisji, które są za przyjęciem uchwały w sprawie 
zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Osiek. 
 
Przewodniczący zarządził głosowanie. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało:    - 13 radnych 
Przeciw:     -   0 radnych 
Wstrzymało się:    -   0 radnych  
 
Uchwała nr XXIV/203/2021 została przyjęta jednogłośnie. 
 
 
Ad.7 Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności międzysesyjnej. 
 
W dniu 5 listopada w Bobowie wziąłem udział w spotkaniu samorządowców z Posłem  
na Sejm RP Panem Kazimierzem Smolińskim, na którym ponownie rozmawiano o wynikach 
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pierwszej transzy tzw. Polskiego Ładu.  Ponadto przedstawiona została wstępna informacja 
o zasadach składania wniosków w ramach drugiej jego transzy przewidzianej na koniec tego 
roku. Poseł Kazimierz Smoliński przedstawił nam również informację o dodatkowych 
rządowych środkach (niezależnych od tzw. Polskiego Ładu) na realizację gospodarki wodno-
kanalizacyjnej w przyszłym roku. Gminie Osiek przypadło prawie 600.000 zł na budowę 
sieci wodociągowej i 900.000 zł na budowę sieci kanalizacyjnej. 
W dniu 10 listopada wziąłem udział w obchodach 10- lecia działalności obecnego zarządu 
koła Emerytów, Rencistów i Inwalidów w Osieku. Na spotkaniu dokonano podsumowania 
dotychczasowych osiągnięć oraz wręczono kwiaty i złożono podziękowania Pani 
Przewodniczącej koła Teresie Wódkowskiej z prośbą o przekazanie ich pozostałym 
członkom zarządu.  
W dniu 11 listopada uczestniczyłem w II Biegu Niepodległości zorganizowanym przez 
Gminę Osiek dla uczczenia 103 rocznicy odzyskania przez Polskę niepodległości. W biegu 
wzięło udział prawie 200 zawodników. Doskonałą obsługę biegu zapewnili pracownicy 
Urzędu Gminy, strażacy ochotnicy wszystkich jednostek OSP, wolontariusze i wiele innych 
osób. Wszystkim chciałbym serdecznie za pomoc podziękować.  
W dniu 17 listopada odbyło się spotkanie organizacyjne Związku Powiatowo - Gminnego  
w sprawie transportu publicznego. Przewodniczącym Zgromadzenia został Starosta 
Kazimierz Chyła, wiceprzewodniczącym wicestarosta Patryk Gabriel, przewodniczący 
zarządu Marcin Galewski. 
W dniu 18 listopada, w ramach przygotowań do sezonu zimowego, miało miejsce spotkanie  
z przedsiębiorcami, którzy będą odśnieżać naszą gminę tej zimy. Omówiono zasady  
i warunki na jakich będą oni świadczyć tę usługę. 
W dniu 19 listopada podpisałem protokół odbioru końcowego budowy ostatniego odcinka 
drogi w płytach IOMB do miejscowości Radogoszcz. Przypomnę, że realizowała to zadanie 
firma „ROMAR” Reszczyńscy Spółka Jawna z Rokocina. Całość zadania to 530.000 zł. 

 
 
Ad.9 Zakończenie obrad. 
 
Obrady sesji zakończone zostały o godz. 18:21 
 
  
 Protokołowała: Przewodniczący Rady Gminy: 

 Joanna Chabowska Wojciech Śliwi ński 


